



ISTITUTO COMPRENSIVO STATALE
Scuola Secondaria di I° Grado, Primaria e dell'Infanzia
Via G. Marconi, 36- 45026 L E N D I N A R A
C.F.91007980294 C.M. ROIC81700X E-mail roic81700x@istruzione.it –
roic81700x@pec.istruzione.it Sito: www.icslendinara.edu.it Tel. 0425/641058 Fax 0425604448

Prot. (vedi segnatura)
Com.270

Lendinara 10/02/2021

To the students' families
Istituto Comprensivo di Lendinara

Subject: activation of PagoinRete for payments to our Institute

This is to inform you that our administrative office has activated the service PagoinRete, the system for on-line payments implemented by the Ministry of Public Education, which will be, as of February 28th, the only way to make payments to school institutions for the given services, such as:

- voluntary contribution and insurance
- projects
- extra-curricular activities and other levies or contributions

Prior to the operations of payment, families are required to enter the e-class register, click on “Privacy – Informativa privacy” and tick off “adesione”.

To activate the service from every PC, smartphone or tablet , you must either be in possession of the credentials you received at the moment of your child's enrollment or use the SPID.

You can find further instructions about the use of the platform on the manual available at the link:
https://www.istruzione.it/pagoinrete/files/Manuale_utente_Web_MIUR.pdf

You can also find further instructions explaining how to access the service and all the necessary steps on the manual prepared by the Ministry of Public Education, available at the link:
https://www.istruzione.it/pagoinrete/files/Manuale_utente_Web_Scuola.pdf

It is also alternatively possible to get the instructions you may need at the phone number 080/9267603 (from Monday to Friday from 8.00 to 18.30).

Here, we shortly describe the correct steps you have to follow:

- Enter the site <https://www.istruzione.it/pagoinrete/> (you can also enter from the link on the main page of our Institute site);
- then click on

-
- then click on “versamenti volontari”;
 - look for either “regione”, “provincia” and “comune” or the school code (ROIC81700X);
 - select the payment;
 - fill in with the student's data.

Please, pay extreme attention to write correctly the amount and the reason for the payment exactly as they were communicated by the administration office.

After every payment you will get a confirming e-mail. You will also be able to download your invoice and/or your receipt for possible fiscal deductions.

The Head Teacher



ISTITUTO COMPRENSIVO STATALE
Scuola Secondaria di I° Grado, Primaria e dell'Infanzia
Via G. Marconi, 36- 45026 L E N D I N A R A
C.F.91007980294 C.M. ROIC81700X E-mail roic81700x@istruzione.it –
roic81700x@pec.istruzione.it Sito: www.icslendinara.edu.it Tel. 0425/641058 Fax 0425604448

Prot. (vedi segnatura)
Com. 270

Lendinara, 10/02/2021

Aux parents des élèves

Communication: activation Pago in rete pour les paiements en ligne des parents vers l'institut.

On informe les parents des élèves que notre institut a activé le service Pago in rete, le système de paiements en ligne du ministère de l'éducation nationale qui deviendra obligatoire à partir du 28/02/2021 et qui permettra aux familles d'effectuer les paiements en ligne des différents services proposés par les écoles : assurance et contributions volontaires, projets, activités extra-scolaires, et d'autres contributions. D'abord il faut avoir l'accès au registre électronique, cliquer sur Privacy – Informativa et cocher sur l'adhésion.

Pour utiliser le service il faut avoir impérativement les mots de passe utilisés pour l'inscription en ligne des enfants ou utiliser le spid, en utilisant l'ordinateur, smartphone ou tablette. On vous conseille de lire le manuel utilisateur que vous trouvez à l'adresse suivante : http://www.istruzione.it/pagoinrete/files/Manuale_utente_Web_MIUR.pdf ou demander l'aide au service assistance en appelant au 080/9267603 (disponible du lundi au vendredi de 8 :00h à 13 :00h).

On vous rappelle brièvement les étapes à suivre :

Accéder au site <https://www.istruzione.it/pagoinrete/> ou en utilisant le lien sur le site de Notre école <https://www.icslendinara.edu.it/> une fois entré, cliquez sur

mettere foto del sistema pago in rete

ensuite cliquez sur paiements volontaires :

foto versamenti volontari

On doit donc chercher la région, la province et la commune ou chercher le code de l'institut (ROIC81700X). Continuez avec le virement. Il faut aussi remplir la fiche avec le nom/prénom de l'élève,

Après avoir effectué le paiement, le parent recevra par courriel électronique la confirmation du paiement et de ce moment, on pourra télécharger l'accusé de réception valable pour les déductions fiscales.

LA PROVICEURE

LAURA RIVIELLO